

《单词百科:Parisian是什么意思?Parisian怎么发音?Parisian的解释和用法》

英语单词Parisian是什么意思?Parisian怎么读?Parisian怎么发音?简答网为您整理了Parisian的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Parisian怎么读

Parisian的读音:[p r zi n]

Parisian的意思

- 1、n.巴黎人
- 2、adj.巴黎式的；巴黎人的
- 3、巴黎的；巴黎逊；百里香

Parisian的相关词组

1、Parisian barm [医]巴黎酵母;

Parisian的双语例句

1、Parisian taxi drivers are threatening to mount a blockade to turn the screw on the government.

巴黎出租车司机们正威胁阻塞交通以对政府进一步施压。

2、For months Malcolm had wanted to visit the Parisian art museums.

几个月来马尔科姆一直想参观巴黎的艺术博物馆。

3、No Parisian dinner party is complete without a debate on the human condition and the force of destiny.

巴黎的宴会上永远少不了关于人类状况和命运力量的辩论。

4、And yet those early Parisian socialists were right: humanity is in the lift.

然而，早期巴黎社会主义者是正确的：人类处于进步当中。

5、We live today indebted to McCardell, Cashin, Hawes, Wilkins, and Maxwell, and other women who liberated American fashion from the confines of Parisian design.

生活在今天，我们特别感激麦卡德尔、卡欣、霍斯、威尔金斯和马克斯韦尔以及其他将美国时尚从巴黎设计的界限中解放出来的女性。

6、How a Poor, Abandoned Parisian Boy Became a Top Chef

一个被遗弃的可怜巴黎男孩如何成为一名顶级厨师？

7、His manuals including The Royal Parisian Baker and the massive five-volume Art of French Cooking Series (1833-1847, completed after his death) first systematized many basic principles of cooking, complete with drawings and step-by-step directions.

他所写的包括《皇家巴黎面包师》和宏伟的五卷巨著《法国烹饪艺术系列》(1833-1847，在他死后完成)在内的烹饪指南首次将很多烹饪的基本原理系统化，并且书中还配有插图和每一步的操作指南。

8、Over the years, Parisian cafes have fallen victim to changes in the French lifestyle-longer working hours, a fast-food boom and a younger generation's desire to spend more time at home.

多年来,巴黎的咖啡馆成为了法国生活方式改变的牺牲品。工作时间延长,快餐业繁荣,年轻一代希望在家呆更多时间。

9、 They met in a Parisian cafe one enchanted afternoon in early autumn.

他们在一家巴黎咖啡馆里相遇,那是初秋一个迷人的下午。

以上是简答网为您整理的Parisian怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于Parisi

an的用法、Parisian的释义、

Parisian的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Parisian>

